
1 
 

 

OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            
          

Številka: 900-3/2018 
Datum: 7. 6. 2018 

 
    OSNUTEK  
 
ZAPISNIK 

30. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 6. junija 2018, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Mija Benedičič, Milan Dragan (odšel ob 17.45 uri), Mirko Gliha, Štefanija 
Gliha, Matija Hočevar (odšel ob 18.28 uri), mag. Gregor Kaplan (odšel ob 
18.19 uri), Franci Kepa, mag. David Klarič (odšel ob 16.50 uri, prišel nazaj 
ob 17.44 uri), dr. Jože Korbar, Brigita Murn, Franci Ostanek, Mateja 
Povhe, Špela Smuk (odšla ob 18.17 uri), Stanislav Šlajpah (odšel ob 18. 
uri), Alojz Špec, Nataša Verbič, Branko Veselič, Nino Zajc (odšel ob 17.35 
uri) in Marija Zupančič (odšla ob 16.50 uri) 

  

Odsotni člani: Miran Candellari (opravičeno), mag. Janez Zakrajšek (odstopna izjava) 
  

Ostali prisotni: • Janez Pirc, direktor Občinske uprave  
• predstavniki Občinske uprave: mag. Klavdija Tahan in Vanda Zadnik, 

pravnici, Vida Šušterčič, višja svetovalka in Andreja Perc, 
zapisnikarica 

• Igor Črnugelj, Acer Novo mesto d.o.o. (k 5. točki) 
• Blaž Malenšek, Espri d.o.o. (k 9. točki) 
• predstavnik medijev (Rok Nose, Dolenjski list) 

 
Sklic seje je bil posredovan v roku kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na spletni 
strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic začel s 30. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je 
bilo na seji prisotnih 19 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma čestital g. Kepi za izvolitev v Državni zbor RS. Izrazil je zadovoljstvo, ker 
bo Občina Trebnje imela dva predstavnika v Državnem zboru, saj je bil izvoljen tudi g. Pavlin, 
in upa, da bo to pomagalo k razvoju občine Trebnje.  
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za 
umik točk s predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  
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Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal predlagani  
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 29. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 11. 4. 2018 

2. Seznanitev z odstopno izjavo člana Občinskega sveta 
3. Obravnava predlogov za podelitev priznanj Občine Trebnje za leto 2018 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2018 – rebalans II 
5. Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kulturni 

center Trebnje – 2. obravnava 
6. Oprostitev plačila komunalnega prispevka Vinogradniško turističnemu društvu 

Čatež pod Zaplazom zaradi gradnje objekta za predstavitev lokalnih vin 
7. Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki 

Gaber 
8.  Premoženjsko pravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 1032/3, k.o. 
1405 Mali Videm 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 264/6, 
267/7 in 267/8, k.o. 1421 Medvedje selo 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 795/4 in 
796/3, obe k.o. 1420 Češnjevek 

d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 
1419 Ponikve 

e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 
1430 Knežja vas 

9. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za Gradnjo v 
enotah E-2D in E-2C za glasbeno šolo 

10. Predlog Novelacije investicijskega programa (IP) in Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) »Gradnja štiri-oddelčnega vrtca v Šentlovrencu« 

11. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Odkup in 
adaptacija objekta Pod Gradom 5« 

12. Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: Postajališče za 
avtodome Trebnje  

13. Predlog pooblastila županu - novelacija št. 2 Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) Obnova športnega igrišča OŠ Veliki Gaber – izvedba 
tartan 

14. Seznanitev z Dogovorom o sodelovanju na področju revitalizacije čezmejne 
železniške infrastrukture Ljubljana – Grosuplje – Trebnje – Novo mesto – Metlika – 
Karlovec – Zagreb 

15. Odgovori na svetniška vprašanja  
16. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
17. Vprašanja in pobude članov sveta 
  

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Dnevni je bil sprejet. 
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K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 29. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 
dne 11. 4. 2018 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb in dopolnitev na zapisnik 29. redne seje OS, ki je 
bila dne 11. 4. 2018. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 
Zapisnik 29. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 11. 4. 2018, se  
sprejme in potrdi. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z odstopno izjavo člana Občinskega sveta 
 
Ga. Tahan, pravnica, je podala kratko obrazložitev in povedala, da je g. Zakrajšek dne 29. 5. 
2018 podal odstopno izjavo, v kateri je navedel, da zaradi nezdružljivosti funkcije odstopa kot 
član Občinskega sveta in tudi z mesta člana odborov, v katerih je bil imenovan. Skladno z 
odstopno izjavo je župan 30. 5. 2018 podal obvestilo o odstopu člana, kot to nalaga 
zakonodaja. Občinskemu svetu se predlaga sprejem treh sklepov, v nadaljevanju pa bo 
Občinska volilna komisija opravila postopek imenovanja nadomestnega člana Občinskega 
sveta.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednje  
SKLEP-e:  

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani z obvestilom o odstopu člana in 
prenehanju mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje, Janeza Zakrajška.  
 

II. S prenehanjem mandata članu Občinskega sveta Občine Trebnje posledično 
preneha tudi članstvo v Komisiji za mladinska vprašanja, Komisiji za šport in 
Odboru za okolje, prostor in infrastrukturo.  
 

III. Občinska volilna komisija Občine Trebnje naj ugotovi, kdo je naslednji kandidat 
na listi DROT, ki bo nadomestil občinskega svetnika, ki mu je prenehal mandat.  

  
 

Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 19 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
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K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Obravnava predlogov za podelitev priznanj Občine Trebnje za leto 2018 
 
G. Veselič, predsednik Komisije za priznanja je povedal, da so na objavljeni Javni poziv za 
vložitev predlogov za podelitev priznanj Občine Trebnje v letu 2018 prispeli predlogi, katere je 
Komisija za podelitev priznanj obravnavala na svoji seji in jih soglasno potrdila.  
V nadaljevanju je navedel predlagane kandidate za prejemnike PLAKETE Občine Trebnje 
oziroma PRIZNANJA Občine Trebnje. Naziv ČASTNI OBČAN Občine Trebnje se v letu 2018 
ne podeli. 
Komisija za podelitev priznanj predlaga Občinskemu svetu, da priznanja Občine Trebnje v letu 
2018 podeli:  

I. naziv ČASTNI OBČAN Občine Trebnje se ne podeli.   
 

II. PLAKETO Občine Trebnje se podeli: 

- Kulturnemu društvu Trebnje, Klemenčičeva ulica 3, Trebnje ob obeležitvi 20 – letnice 
uspešnega delovanja na področju kulture 

 
III. PRIZNANJE Občine Trebnje pa se podeli: 

- Slavku Kimovcu, Baragov trg, Trebnje 
- Saši Bedene, Gorenja vas pri Čatežu 2, Velika Loka   
- Lovski družini Dobrnič, Rdeči Kal 29, Dobrnič 
- Janu Čibeju, Slakova ulica 23, Trebnje 
- Jožetu Venclju, Štefan pri Trebnjem 28, Trebnje 
- Alojzu Poglavcu, Grm 4A, Trebnje. 

 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e: 

I. Občinski svet Občine Trebnje v letu 2018 ne podeli naziva ČASTNI OBČAN 
Občine Trebnje, ki se podeljuje izjemoma. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje v letu 2018 podeli PLAKETO Občine Trebnje: 
- Kulturnemu društvu Trebnje, Klemenčičeva 3, 8210 Trebnje. 

 
III. Občinski svet Občine Trebnje v letu 2018 podeli PRIZNANJE Občine Trebnje:  

- Slavku Kimovcu, Baragov trg, Trebnje 
- Saši Bedene, Gorenja vas pri Čatežu 2, Velika Loka   
- Lovski družini Dobrnič, Rdeči Kal 29, Dobrnič 
- Janu Čibeju, Slakova ulica 23, Trebnje 
- Jožetu Venclju, Štefan pri Trebnjem 28, Trebnje 
- Alojzu Poglavcu, Grm 4A, Trebnje.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 18 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje 
za leto 2018 – rebalans II 
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Uvodno obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans II, je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
Povedal je, da nova dejstva in okoliščine, ki se pojavljajo v postopku izvrševanja proračuna, 
zlasti zagotavljanje sredstev za nove projekte (npr. Športni park Trebnje-drsališče, 
kotalkališče, teniško igrišče in igrišče za odbojko na mivki, Obnova športnega igrišča OŠ Veliki 
Gaber….) oz. zagotavljanje dodatnih sredstev za obstoječe projekte (npr. Izgradnja štiri 
oddelčnega vrtca v Šentlovrencu,…) narekujejo potrebo po ponovnih spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018. 
Pojasnil je še, da je potrebno za Rokometni klub Trimo Trebnje, za 10.000 EUR, dodatno 
sprejeti sklep, ki ni naveden v gradivu in sicer je potrebno dopolniti sklep Občinskega sveta o 
sofinanciranju društev, ki delujejo v javnem interesu.  
 
V nadaljevanju je župan navedel, da so pravilno in pravočasno vloženi štirje amandmaji, in 
sicer:  

- amandma št. 1, s prvopodpisanim Francijem Kepo, v višini 4.000,00 EUR, se nanaša 
na nakup opreme za delovanje športnih društev (Strelsko društvo),  

- amandma št. 2, s prvopodpisano Špelo Smuk, v višini 4.500,00 EUR, ki se nanaša na 
postavitev 10 košev za pasje iztrebke,  

- amandma št. 3, s prvopodpisano Špelo Smuk, v višini 3.000,00 EUR, ki se nanaša na 
poplačilo obveznosti iz naslova poplačil dolga do OŠ Trebnje, za Nogometni klub 
Trebnje, 

- amandma št. 4, s prvopodpisanim Stanislavom Šlajpahom, v višini 10.000,00 EUR, ki 
se nanaša na zagotovitev sredstev za asfalt – PGD Velika Loka.  

 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor predlog 
rebalansa II podprl, podan je bil še predlog g. Prparja, da se zagotovi sredstva v višini 100.000 
EUR za cesto proti Repčam in 50.000 EUR za cesto proti Dobrniču. Poudaril je, da sta obe 
cesti v slabem stanju, poprosil je, da se v prihodnje zagotovi sredstva za ti dve cesti.  
 
Župan je odgovoril, da imamo štiri dovozne ceste do Dobrniča, preko Knežje vasi, preko 
Grmade, Repč in Dečje vasi in dejal, da je ceste potrebno opredeliti, da ne bo vsak po svoji 
vozil.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da so pripombe Odbora že zajete v vloženih amandmajih.  
Odbor je soglasno sprejel, da se prerazporedi sredstva za postavitev urbane opreme, kar je 
potrebno storiti po sprejetem Odloku, pojasnjeno je bilo, da je vrtec v Šentlovrencu predrag.  
 
G. Korbar, predsednik Odbora za proračun in finance je povedal, da se je Odbor seznanil s 
predlogi in ugotovitvami ostalih odborov. Stališče odbora je isto, kot je bilo že pri prejšnjem 
rebalansu, in sicer, da predlogi niso skladni postopkovno in jih je potrebno pripraviti v obliki 
amandmajev, saj kot taki niso primerni za obravnavo.  
Odbor predlaga Občinskemu svetu, da predlagani rebalans II sprejme.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da člani Komisije niso mogli mimo visokega zadolževanja, ki se glede na prejšnji rebalans 
povečuje. Glede na njihove pristojnosti, se je Komisija seznanila s predlogom rebalansa II in 
predlagajo Občinskemu svetu sprejem le tega.  
 
V razpravi je g. Zajc izpostavil zadolžitev, na račun izgradnje štiri oddelčnega vrtca, in povedal, 
da rebalans namerava podpreti.  
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Župan je odgovoril, da gradnjo vrtca v Šentlovrencu dražijo predvsem protipoplavni ukrepi. Na 
začetku je izgledalo, da bodo ti ukrepi sorazmerno preprosti, ko so prišli popisi in načrti, pa 
zadeva izgleda drugače. Vrtec bo zgrajen izjemno energetsko varčno, to pa zahteva približno 
tretjino dražja sredstva, kot običajni standardi gradnje. Občina namerava v letošnjem letu 
zagotoviti sredstva za načrt glede na poplavno študijo, narediti vse kar se tiče gradbenega 
dela in da se montažni del pripravi za prihodnje leto. Poudaril je še, da so se gradbene storitve 
izjemno podražile, investicije katere so se pripeljale do nekega okvira se pelje naprej, kar pa 
gre čez vse okvire, npr. mrliška vežica v Sela Šumberku, ki je bila že dvakrat razpisana, pa je 
potrebno včasih razmisliti, kaj se bo izvedlo. Pojasnil je še, da se občina do konca leta ne 
namerava zadolžiti, namen pa je, da imamo čim več projektov, ki so pripravljeni za prihodnje.  
 
G. Kaplan se je dotaknil sprejemanja proračuna, in dejal, da je bil nerealen, nenačrten in 
neživljenjski. Izpostavil je vrtec v Šentlovrencu, ter povedal, da bo vložene amandmaje podprl. 
Izpostavil je študijo, ki jo je pripravil g. Brane Praznik, glede poplav, prav tako se je strinjal, da 
sta cesti proti Repčam oz. skozi Vrhtrebnje potrebni obnove.  
 
Ga. Smuk je izpostavila, da Občina Trebnje zadnjih 35 let ni dobila nič sredstev od države za 
izgradnjo vrtca, šol. Zanimalo jo je ali trenutno država nima razpisanih nobenih sredstev za 
gradnjo vrtcev.  
 
Župan je odgovoril, da že desetletja ni nobenih sredstev iz tega področja, so iz Regijskih 
vzpodbud, iz evropskih sredstev, kar je bilo v obdobju 2007 – 2014. Tekli so pogovori z 
ministrico, povedal je, da bo za tista področja kjer je demografija takšna, da je priseljevanje 
zelo veliko, da bo država v prihodnosti posegla, vendar to ne bo omembe vredno.  
 
G. Gliha je povprašal kaj je z cesto Martinja vas – Šentlovrenc, v povezavi z Medvedjekom. 
Nihče od kandidatov za državni zbor ne omenja krajevne skupnosti Veliki Gaber.  
 
Župan je odgovoril, da ima Občina Trebnje na voljo določena sredstva, razporedijo se tako kot 
se, razvoj gre po celi občini naprej, ni pa vse idealno. Veliki Gaber je v tem obdobju kar 
napredoval, narejena je kanalizacija, obnovljen je vodovod, pločnik pa je problematičen. V 
naslednjem letu se namerava odkupiti zemljišča.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje dal naslednje  
SKLEP-e:  

I. Sprejme se vloženi amandma št. 1 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans II, s prvopodpisanim 
Francijem Kepo, ki je priloga zapisniku.  

II. Sprejme se vloženi amandma št. 2 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans II, s prvopodpisano 
Špelo Smuk, ki je priloga zapisniku.  

III. Sprejme se vloženi amandma št. 3 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans II, s prvopodpisano 
Špelo Smuk, ki je priloga zapisniku.  

IV. Sprejme se vloženi amandma št. 4 k Odloku o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – rebalans II, s prvopodpisanim 
Stanislavom Šlajpahom, ki je priloga zapisniku.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklepi so bili sprejeti. 
 
V nadaljevanju je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Sklep Občinskega sveta o sofinanciranju društev, ki delujejo v javnem interesu 
– šport, sprejet na 29. redni seji, dne 11. 4. 2018, se dopolni. 

II. Na proračunski postavki 18082 – Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem 
interesu – šport, se z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Trebnje za leto 2018 – II zagotovijo dodatna sredstva v višini 
13.000,00 EUR. Dodatna sredstva se namenijo Rokometnemu klubu Trimo 
Trebnje v višini 10.000,00 EUR in Nogometnemu klubu Trebnje v višini 3.000,00 
EUR za poplačilo dolga do OŠ Trebnje. 

III. Z izvajalcema se sklene aneks k pogodbi o izvajanju in sofinanciranju programa 
v letu 2018. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepi so bili sprejeti. 
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje podal še naslednja 
SKLEP-a: 

I. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Trebnje za leto 2018 – rebalans II, z upoštevanjem sprejetih amandmajev št. 1, 2, 
3 in 4. 

II. Sprejme se Sklep o zadolžitvi občinskega proračuna za leto 2018 – rebalans II. 
 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 19 

ZA so glasovali: 13 

PROTI so glasovali: nihče 
 

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

 K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kulturni 
center Trebnje – 2. obravnava 

 
Uvodno obrazložitev Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kulturni center 
Trebnje v 2. obravnavi je podala ga. Vida Šušterčič, višja svetovalka na oddelku za okolje, 
prostor in infrastrukturo.  
Obrazložitev je podal tudi g. Igor Črnugelj, iz podjetja Acer Novo mesto, d.o.o..   
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor sprejel 
predlagana sklepa. Povedal je, da je sama izgradnja oz. uresničitev tega projekta velik finančni 
zalogaj, zato je smiselno, da se obstoječa povezava pusti, zadovoljen pa je, da je njegov 
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predlog, da se do krožišča naredi dodatna povezava na spodnji strani upoštevan. Poudaril je, 
da bo potrebno poiskati še druge vire financiranja.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem Odloka.  
 
V razpravi je g. Zajc spomnil na sprejeti Dokument identifikacije investicijskega projekta za 
medgeneracijski park na območju od Baragove do železniške postaje, vendar po grafikah 
obravnavanega dokumenta, kaže na to, da se ga ne bo moglo realizirati, v takšni meri kot je 
bilo predstavljeno in sprejeto. Zanimalo ga je kaj je s tem projektom.  
 
Župan je odgovoril, da je bil predlagatelj Dokumenta krajevna skupnost Trebnje, in v soglasju 
s krajevno skupnostjo se je zadeve pregledalo.  
 
Ga. Šušterčič je dodatno pojasnila, da je bila v samem osnutku tega oppn ta cesta speljana 
tako, da je bil tik za železniško postajo ovinek in potem navezava na bodoči most, ki bo 
dvignjen, glede na sedanjo višino. Vendar je v tistem, ko je bil osnutek pripravljen, s strani 
Krajevne skupnosti predsednik povedal, da do teh sredstev niso prišli in niso več zainteresirani   
za to, po tistem se je preprojektiralo, cesta poravnala in dopolnil sklep in naredila navezava do 
Hotela Opara. 
G. Zajca je še zanimalo kako je s temi objekti, ki so na tem območju, npr. ribarnica, ali se jih 
bo izselilo, kakšen je status.  
 
Ga. Šušterčič je še podala informacijo o objektih, ki se na tem območju rušijo, in sicer 
slaščičarna, sama bivša tržnica, tu bo novo stanje z novo prevezavo in parkirišča, ki jih hotel 
za svojo širitev nujno potrebuje, ruši se Zupančičeva hiša, ki se postavi natančno taka kot je, 
vse je že usklajeno z Zavodom za varstvo kulturne dediščine, oba gospodarska poslopja, ki se 
nadomestita s poslovno stanovanjskim objektom, lastniku je sicer interes, da se postavi samo 
stanovanjski objekt, vendar je bilo kasneje usklajeno, da je pritlični del namenjen dejavnostim 
za mesto, odstrani se kompletno skladišče od Komunale, za kar se že pridobiva gradbeno 
dovoljenje in vsi pomožni objekti naprej, odstranijo vse vse garažne hiške, in tudi postavljeni 
objekti na vzhodu. Ta del bo povsem spremenjen, poleg obstoječega trga, še nov trg, za 
katerega upamo, da bo zaživel – npr. za igranje otrok, ali kot mogoče za neko odprto prireditev 
zvečer.  
 
G. Zajc je opozoril, da je potrebno za organizacije, ki se nahajajo na tem območju začeti iskati 
nadomestne lokacije (Klub študentov, Planinsko društvo, RK Trebnje – kontejner, skladišče).  
 
Ga. Smuk je dejala, da jo žalosti, da ta Dokument identifikacije investicijskega projekta, ki ga 
je omenil že g. Zajc ni upoštevan, zato ker imeti medgeneracijski prostor, ki je bil dobro 
zasnovan v čistem centru mesta, je zelo dobro. Res je, da ni dobil sredstev iz CLLD, vendar 
sam projekt ni bil tako drag, da bi se ga čisto odpovedali. Medgeneracijsko druženje in tovrstne 
zadeve Trebnje potrebuje, je poudarila.  
 
Župan je odgovoril, da ima idejo kje bi tak medgeneracijski center lahko naredili, vendar dokler 
to ni usklajeno oz. niso podpisane predpogodbe, ne more razpolagati z več informacijami.  
 
Ga. Povhe je povprašala glede ureditvene enote E3, glede otroškega vrtca je bila podana 
pripomba lastnika, pripravljavec se je opredelil, da je ne upošteva, glede na vsebino 
neupoštevanja te pripombe pa je podala vprašanje, ali občina vidi možnost realizacije OPPN 
v tem delu območja, kjer je otroški vrtec.  
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Župan je odgovoril, da je občina ravnala v zakonskem okviru, tam ne moremo dopustiti 
dejavnosti, ki bi motila ta kulturni del. Če bo želja lastnika, da bomo te interese javnosti in 
njegov zasebni interes v prihodnje uskladili, ali pa bi bil pripravljen zemljišče prodati, bomo do 
tega prišli. V prostorskem planu je tam zaenkrat vrtec, kar pa je lahko dobro pogajalsko 
izhodišče za tistega, ki se bo pogajal z lastniki. Narejene ni nobene škode nobenemu, 
zanimanje za vrtce je.  
 
G. Kaplan je dejal, da je vesel, da so bile upoštevane tudi njegove pripombe, na katere je 
opozarjal. Dobro je, da je zadeva tako široko zastavljena, glede na samo širino zastavljenega 
projekta, se mu zdi pomembno izpostaviti medgeneracijski prostor. Kakšno sejo nazaj so bile 
v obravnavi tudi določene zadeve o prometni strategiji, trajnostni mobilnosti. Že takrat se je 
opozarjalo, da ne smemo gledati zgolj parcialno, temveč celovito rešitev. Dejal je, da je 
potrebno previdno zlagati stvari skupaj. 
Izpostavil je tudi prečni prerez, da se preveri, da bodo zadeve usklajene.  
  
Župan je odgovoril, da ima Trebnje kot mesto precej javnega prostora in to je v bodoče izjemno 
pomembno.  
 
G. Korbar je izrazil svoje mnenje in povedal, da tisti medgeneracijski center, ki je bil načrtovan 
ni bil ravno posrečena rešitev, ker je že takrat povozil prostor, ki je bil edini možen za ureditev 
tega, kar je danes v obravnavi. In ta rešitev je boljša, je dejal.  
Opozoril je na aktivnosti, ki v center mesta ne sodijo, tj. tovorna železniška postaja, in to je 
naslednja točka o kateri se bo potrebno dogovarjati.  
 
Župan je opozoril na tehnični popravek, uskladitev dokumentacije pri prečnem prerezu. 
G. Kaplan je pripomnil, da se povabi tudi avtorico opozorila na tehnični popravek, ga. Uhan.   
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja  
SKLEP-a:  

I. Občinski svet se seznani s stališči do pripomb in predlogov z javne razgrnitve in 
obravnave osnutka Občinskega podrobnega prostorskega načrta Kulturni center 
Trebnje.  
 

II. Sprejme se Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kulturni center 
Trebnje v 2. obravnavi.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 
ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklepa sta bila sprejeta. 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Oprostitev plačila komunalnega prispevka Vinogradniško turističnemu društvu 
Čatež pod Zaplazom zaradi gradnje objekta za predstavitev lokalnih vin 

 
Uvodno obrazložitev gradiva je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in navedel, da je bil 
Vinogradniško turističnemu društvu Čatež pod Zaplazom z odločbo odmerjen komunalni 
prispevek v višini 4.910,73 EUR, zaradi gradnje objekta za predstavitev lokalnih vin. Zaradi 
navedenega je zavezanec podal prošnjo za oprostitev plačila.  
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Drugi odstavek 22. člena Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 
prispevka za območje občine Trebnje navaja, da se plačilo komunalnega prispevka lahko 
delno ali v celoti oprosti za gradnjo posameznih vrst nestanovanjskih stavb po predpisih o 
uvedbi enotne klasifikacije vrst objektov, če gre za objekt v splošnem javnem interesu in če 
tako na predlog župana odloči Občinski svet.  
V tem primeru mora občina oproščena sredstva v enaki višini nadomestiti iz nenamenskih 
prihodkov občinskega proračuna.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagani sklep sprejel.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 
Vinogradniško turistično društvo Čatež pod Zaplazom se oprosti plačila komunalnega 
prispevka zaradi gradnje objekta za predstavitev lokalnih vin. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 Sklep je bil sprejet. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki 
Gaber 

 
G. Pirc, direktor Občinske uprave je podal predstavitev predloga za podaljšanje delovanja dveh 
začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki Gaber in povedal, da je Vrtec Sončnica, ki deluje v 
okviru Osnovne šole Veliki Gaber, na podlagi zbranih podatkov o vpisu otrok za šolsko leto 
2018/2019 posredoval na občino vlogo za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov, ki 
delujeta v prostorih OŠ. Po podatkih Vrtca Sončnica je po vpisu ugotovljeno, da je število 
vpisanih otrok tolikšno, da je potrebno dva začasno odprta oddelka podaljšati še v naslednje 
šolsko leto.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da Odbor predlaga sprejem predlaganega sklepa.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
V Vrtcu Sončnica se delovanje dveh začasnih oddelkov, ki delujeta v prostorih Osnovne 
šole Veliki Gaber, podaljša od 1. 9. 2018 do 31. 8. 2019.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 

PROTI so glasovali: nihče 
  

 

 

Sklep je bil sprejet. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Premoženjsko pravne zadeve: 
a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 1032/3, 

k.o. 1405 Mali Videm 
b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parc. št. 264/6, 

267/7 in 267/8, k.o. 1421 Medvedje selo 
c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parc. št. 795/4 

in 796/3, obe k.o. 1420 Češnjevek 
d) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 

1419 Ponikve 
e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra na parcelah v k.o. 

1430 Knežja vas 
 
Uvodno obrazložitev predlogov je podala ga. Zadnik, pravnica.  
 
G. Kepa, predsednik Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo je povedal, da je Odbor 
predlagane sklepe sprejel in predlaga Občinskemu svetu sprejem le teh.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče 
parcela št. 1032/3, k.o. 1405 Mali Videm. Sklep o pridobitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 

II. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi zemljišče parc. 
št. 264/6, 267/7 in 267/8, vse k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o pridobitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 

III. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita zemljišči, 
parc. št. 795/4 in 796/3, obe 1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

IV. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča, 
parc. št. 796/5, 796/6, 796/8, 775/11, 1145/2, 1146/6, 1146/4, 378/28, 782/6, 785/10, 
785/6, 742/12, 740/6, 740/7, 379/29, 739/3, 740/11, 740/12, 741/9, 791/4, 378/30, 
378/36, 747/44, 747/42, vse 1419 Ponikve. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 

V. Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo zemljišča, 
parc. št. 979/114, 979/116, 979/117, 979/118, 2663/11, 2184/4, 988/2, 988/3, 988/4, 
1047/8, 1047/9, 1047/11, 1047/12, 1054/5, 1053/10, 2606/9, 2599/2, 2364/4, 2367/2, 
2367/3, 2372/2, 2372/3, 2659/9, 986/6, 994/4, 1049/9, 1055/2, 2663/13, vse 1430 
Knežja vas. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme.  

 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
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K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za Gradnjo v enotah 
E-2D in E-2C za glasbeno šolo 

 
Uvodno obrazložitev predloga Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
Gradnjo v enotah E-2D in E-2C za glasbeno šolo je podal g. Malenšek, Espri d.o.o..  
Najpomembnejši razlogi za izvedbo investicije so: izboljšati prostorske pogoje za delovanje 
osrednje Knjižnice Pavla Golie v Trebnjem, ki pokriva 4 občine, izboljšati prostorske pogoje za 
delovanje Glasbene šole Trebnje, ki prav tako deluje na območju 4 občin ter prostorske pogoje 
za Galerijo likovnih samorastnikov Trebnje. 
Natančneje opredeljeni razlogi za investicijsko namero so: 
− prispevati k oživitvi središča Trebnjega, 
− sanirati sedaj degradirano območje v središču Trebnjega ter izboljšati učinkovitost izrabe 
prostora v Trebnjem, 
− uresničevati javni interes na področju knjižničarstva, glasbenega izobraževanja ter kulture, 
− prispevati k ohranjanju kulturne dediščine (izboljšanje pogojev za zbiranje, obdelavo in 
hranjenje domoznanskega gradiva), 
− prispevati k vnosu novih kulturno-umetniških vsebin v Trebnje in k razvoju kulture, 
− izboljšati izgled središča Trebnjega (posredno prispevati k izboljšanju turistične atraktivnosti 
Trebnjega), 
− izboljšati delovne pogoje za zaposlene v Glasbeni šoli Trebnje in Knjižnici Pavla Golie 
Trebnje, 
− oplemenititi turistično ponudbo (knjižnica, Galerija likovnih samorastnikov Trebnje) ter 
prispevati k prepoznavnosti lokalnega območja, 
− izboljšati infrastrukturno urejenost središča Trebnjega, 
− prispevati k trajnostnemu razvoju Trebnjega ter 
− izboljšati kakovost bivanja v občini Trebnje. 
Cilj investicije je izgradnja 5.040 m² velikega stavbnega kompleksa, ki obsega: 
− izgradnjo 1.800 m² prostorov glasbene šole, 
− izgradnjo 1.800 m² prostorov knjižnice ter 
− izgradnjo 1.440 m² prostorov galerije. 
Izpostavil je časovni načrt, kjer je navedeno od 2023-2026, vendar je časovni načrt obvezna 
sestavina DIIP-a, kdaj se ga bo realiziralo pa ne znamo napovedati.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor predlog dokumenta obravnaval, razprava se je nanašala na časovnico. 
Poudarila je, da je pri sprejemanju DIIP-a za kulturni center bilo stališče, da se oba projekta 
izvede hkrati, zato je bil podan tudi predlog, da se čim preje pristopi k pripravi DIIP-a za 
glasbeno šolo. Še vedno so stališča, da je potrebno biti optimističen, da so v DIIP-u zajete 
vsebine, ki so najbolj pereče ta trenutek, in potrebujejo takojšnje reševanje.  
Sprejet je bil sklep, da Odbor predlaga Občinskemu svetu, da potrdi Dokument identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) za Gradnjo v enotah E-2D in E-2C za glasbeno šolo, vendar se 
tabela virov financiranja po letih uskladi z dinamiko izgradnje kulturnega doma. 
 
Ga. Smuk je povedala, da je bilo v tem času sprejetih že precej DIIP-ov in upa, da je ta zadnji 
in da bo realiziran. Povedala je, da občina Trebnje nujno potrebuje kulturni dom, vedeti je 
potrebno, da vse tri organizacije Knjižnica, Glasbena šola in Galerija likovnih samorastnikov 
delajo v nemogočih in neprimernih prostorih. Ta potencial, ki ga imamo, se v teh razmerah ne 
more razvijati, oz. dela v nemogočih pogojih, je poudarila.  
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Potrebno je biti optimističen, da se bo to rešilo, zato je potrebno pristopiti k spremembi 
dinamike časovnice in da Občinska uprava dela na tem, da se čim prej pristopi k realizaciji 
tega projekta, tudi kulturni dom bo brez teh dodatnih vsebin prazen oz. brez prave vsebine. 
Uprava naj ves ta čas aktivno spremlja državne in evropske razpise, kjer bi bilo možno pridobiti 
kakšna sredstva.  
 
Župan je povedal, da se strinja, da se časovni okvir dinamike izgradnje prilagodi gradnji 
kulturnega centra.  
 
G. Korbar je povedal, da če projekte seštejemo skupaj, smo zelo optimistični. Pri razpravah o 
proračunu je bilo vedno povedano, da je nerealen, boji se, da s temi projekti tlakujemo pot, da 
bodo proračuni tudi ostali nerealni. Dejal je, da bo projekt podprl, vendar je potrebno biti realen, 
da tako velike investicije voditi istočasno je prezahtevno, zato je predlagal, da dinamika ostane 
tako kot je v DIIP-u.   
 
Župan je odgovoril, da se dokumenti v času tudi spreminjajo, nivelirajo, prilagajajo razmeram, 
smer je dobro načrtovana, časovni okvir ne igra velike vloge.  
 
G. Kaplan je poudaril, da je potrebno imeti prioritete, kaj, po katerem vrstnem redu pomembne, 
da se za preostale išče kratkoročne rešitve in se ne sprejema slabih oz. jih je manj.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za  
investicijo »Gradnja v enotah E-2D in E-2C za glasbeno šolo«, s tem da se uskladi z 
dinamiko Kulturnega centra Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Novelacije investicijskega programa (IP) in Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) »Gradnja štiri-oddelčnega vrtca v Šentlovrencu« 

 
Uvodno obrazložitev Novelacije investicijskega programa (IP) in Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) »Gradnja štiri-oddelčnega vrtca v Šentlovrencu« je podal 
direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval, sklep je bil sprejet soglasno, izpostavljeno je bilo, 
da je cena previsoka, ter obžalovanje, da je vrtec modularen.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic v kompletu na glasovanje podal naslednje 
SKLEP-e:  

I. Občinski svet potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 
investicijo »Gradnja štiri-oddelčnega vrtca v Šentlovrencu.« 
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II. Občinski svet potrjuje investicijski program (IP) za investicijo »Gradnja štiri-
oddelčnega vrtca v Šentlovrencu.« 
 

III. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija 
Kastelica, za sprejem morebitne naknadne novelacije Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) in Investicijskega programa (IP) in za prijavo oz. 
koriščenje sredstev po 23. členu ZFO. Ob morebitnem sprejemu novelacije 
dokumentov, župan na prvi naslednji seji s tem seznani Občinski svet.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepi so bili sprejeti.  
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Odkup in 
adaptacija objekta Pod Gradom 5« 

 
Uvodno obrazložitev je podala ga. Zadnik, pravnica. Povedala je, da Občina Trebnje namerava 
odkupiti in adaptirati zapuščeni objekt na naslovu Pod gradom 5, v katerem je svoje otroštvo 
in mladost preživljala Vilma Bukovec, slovenska operna pevka in sopranistka svetovnega 
slovesa. V objektu namerava urediti spominsko sobo Vilme Bukovec in Alojzija Šuštarja, dveh 
pokojnih trebanjskih rojakov, ki sta s svojim predanim življenjskim delom vsak na svojem 
področju (operno petje in duhovništvo) pustila neizbrisen pečat in sta dve izmed 
najpomembnejših in najprepoznavnejših osebnosti 20. stoletja iz občine Trebnje.  
Objekt bo namenjen muzejski, turistični in družabni dejavnosti.    
Namen investicije je pridobiti prostore za muzejsko (spominska soba Vilme Bukovec in Alojzija 
Šuštarja), turistično in družabno dejavnost ter izboljšati izgled, urejenost in turistično 
atraktivnost južnega dela Trebnjega (okolice Gradu Trebnje) z odkupom in adaptacijo objekta 
Pod gradom 5. 
Investitor odkupa in adaptacije bo Občina Trebnje, v kolikor za adaptacijo ne pridobimo 
zunanjih virov financiranja. V letu 2019 se predvideva izvedba nujnih opravil in pridobivanje 
projektne dokumentacije, sama adaptacija objekta pa v letih 2020 in 2021. 
 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo je 
povedala, da je Odbor gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu potrditev.  
Povedala je, da je bila na seji prisotna tudi ga. Tanja Benedik, ki je predstavila pobudo za 
postavitev spominske plošče ge. Vilmi Bukovec. Po njenem mnenju se spominska plošča 
lahko postavi že na neobnovljen objekt. Postavlja se kulturni muzej na prostem. Predlagala je, 
da se občinska uprava poveže s Fundacijo Ladka Korošca, ki tovrstne izkušnje že ima. Odbor 
je sprejel tudi sklep, da predlagajo Občinskemu svetu sprejem pobude za postavitev 
spominske plošče ge. Vilmi Bukovec.  
 
V razpravi je g. Kaplan povzel podano pobudo ge. Tanje Benedik.  
 
G. Gliha je povedal, da podani predlog podpira, obžaluje pa, da na žalni seji ni bilo prisotnih 
več svetnikov.  
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Ga. Smuk je dodatno pojasnila, da je ga. Benedik zaposlena v instituciji, ki se ukvarja s tem, 
da vzpostavljajo muzej na prostem, točke, ki obeležujejo pomembne osebe v slovenski glasbi 
in nam najbližja točka je Mirna Peč, ki že ima Slaka. To ne bomo dali tam neko ploščo in bo 
tam, ampak bo v mreži nekih kulturnikov na republiškem nivoju.  
 
G. Korbar je izrazil svoje mnenje in dejal, da s to ploščo malo prehitevamo. Če bo ta plošča 
pomenila, da bo to v neki mreži nekih objektov, potem bo to. Dejal je, da je potrebno objekt 
najprej obnoviti in za »krono« tega pa je potrebno gor dati spominsko ploščo.  
 
Župan je v nadaljevanju predlagal, da predlagateljica pobude, ga. Benedik, pripravi in obrazloži 
kaj so te točke, kako je zamišljeno. Župan se strinja s pobudo, naj gre naprej, nato pa se bo 
videlo ali je smiselno to narediti preden se bo poseglo v objekt, ali da se da ploščo na 
neobnovljen objekt.  
Predlagal je, da je ga. Benedik na čelu tega odbora, skupaj z oddelkom za družbene 
dejavnosti, da pripravi formalen predlog, ki bo uresničljiv, na naslednji seji Občinskega sveta 
bo to predstavljeno, če bo do tega prišlo.  
 
Po končani razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja 
SKLEP-a:  

I. Občinski svet potrjuje Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Odkup in adaptacija objekta Pod Gradom 5.« 
 

II. Občinska uprava pozove Tanjo Benedik, da pripravi in obrazloži podani predlog 
za postavitev spominske plošče Vilmi Bukovec. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 15 

ZA so glasovali: 15 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: Postajališče za avtodome 
Trebnje  

 
Uvodno obrazložitev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: Postajališče za 
avtodome Trebnje je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je cilj investicije 
ureditev postajališča za avtodome. Ureditev se bo izvajala fazno, in sicer se v sklopu prve faze, 
ki je predmet DIIP-a, predvideva izgradnja 4 parkirišč za avtodome, oskrbovalnega mesta v 
velikosti, terase, večnamenskih parkiranih površin, manipulacijskih površin, zunanja ureditev 
okolice, postavitev informativne table s kratko predstavitvijo občine in znamenitosti, postavitev 
urbane opreme – koši za smeti, drogovi za zastave, vseh potrebnih priključkov in infrastrukture. 
V sklopu projekta je upoštevano načelo trajnosti in smernice razvoja območja, saj investicijska 
dokumentacija v sklopu druge faze predvideva razširitev z dodatnimi parkirišči za avtodome, 
v sklopu tretje faze oziroma faze po rekonstrukciji regionalne ceste pa izgradnjo novega 
priključka na regionalno cesto, ukinitev obstoječega dovoza in izvoza, prestavitev terase, 
ureditev dodatnih površin za obiskovalce. 
Skupna vrednost investicije znaša 142.427,85 EUR z DDV. 
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednja  
SKLEP-a:  

I. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Dokument identifikacije investicijskega za 
projekt Postajališče za avtodome Trebnje. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija 
Kastelica, za sprejem morebitno potrebne novelacije Dokumenta identifikacije 
investicijskega za projekt Postajališče za avtodome Trebnje, v kolikor bo 
potrebno povišanje/znižanje deleža sredstev sofinanciranja  iz EKSRP in RS. V 
primeru sprejema novelacije DIIP-a, župan na prvi naslednji seji z novelacijo 
seznani Občinski svet. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 14 

ZA so glasovali: 12 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklepa sta bila sprejeta.  
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog pooblastila županu - novelacija št. 2 Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) Obnova športnega igrišča OŠ Veliki Gaber – izvedba 
tartan 

 
Uvodno obrazložitve gradiva je podal direktor Občinske uprave, g. Pirc.  
Občina Trebnje je junija 2017 pripravila DIIP za obnovo šolskega športnega igrišča pri OŠ 
Veliki Gaber za namen prijave na napovedani razpis Fundacije za šport za sofinanciranje 
gradnje športnih objektov in površin za šport v naravi. V nadaljevanju se je za potrebe prijave 
projekta na dejansko objavljeni razpis Fundacije za šport 22. 12. 2017 pripravila novelacija št. 
1, ker je bila potrebna uskladitev finančnega in terminskega načrta. Prijava na razpis fundacije 
ni bila uspešna, zato občina sedaj načrtuje prijavo projekta na javni razpis za zbiranje 
predlogov za sofinanciranje investicij v obnovo vgradne športne opreme v telovadnicah in 
športnih dvoranah ter obnovo atletskih tekališč v letu 2018 Ministrstva za izobraževanje, 
znanost in šport (sklop 2: sofinanciranje obnov in preplastitev krožnega atletskega tekališča s 
tartanom), ki je bil objavljen 18. 5. 2018. 
Predlagani sklep je potrebno dopolniti s tem, da se uskladi projekt z Načrtom razvojnih 
programov.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP:   
Občinski svet Občine Trebnje pooblašča župana Občine Trebnje, Alojzija Kastelica, za 
sprejem novelacije št. 2 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) in 
uskladitev projekta iz Načrta razvojnih programov »Obnova športnega igrišča pri OŠ 
Veliki Gaber – izvedba tartan« za prijavo na javni razpis za zbiranje predlogov za 
sofinanciranje investicij v obnovo vgradne športne opreme v telovadnicah in športnih 
dvoranah ter obnovo atletskih tekališč v letu 2018 Ministrstva za izobraževanja, znanost 
in šport. V primeru sprejema novelacije DIIP-a, župan na prvi naslednji seji z novelacijo 
seznani Občinski svet.  

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 13 

ZA so glasovali: 12 
PROTI so glasovali: nihče 
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 Sklep je bil sprejet.  
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z Dogovorom o sodelovanju na področju revitalizacije čezmejne 
železniške infrastrukture Ljubljana – Grosuplje – Trebnje – Novo mesto – Metlika – 
Karlovec – Zagreb 

 
Kratko obrazložitev Dogovora o sodelovanju na področju revitalizacije čezmejne železniške 
infrastrukture Ljubljana – Grosuplje – Trebnje – Novo mesto – Metlika – Karlovec – Zagreb je 
podal direktor Občinske uprave, g. Pirc in povedal, da je devet slovenskih občin in Karlovška 
županija 23. maja 2018 na Otočcu podpisala dogovor o sodelovanju na področju revitalizacije 
čezmejne železniške infrastrukture Ljubljana–Grosuplje–Trebnje–Novo mesto–Metlika–
Karlovec–Zagreb.  
Gre za skupni začetni korak do prenove več kot 100 let stare železniške proge, kar bo 
pripomoglo k boljši povezanosti, mednarodnemu sodelovanju in razvoju občin in regij. Podpis 
podpirata tudi resorni ministrstvi obeh držav, kar sta s svojo prisotnostjo potrdila slovenski 
minister za infrastrukturo dr. Peter Gašperšič in pomočnik hrvaškega ministra za morje, promet 
in infrastrukturo dr. Alen Gospočič. Koordinatorsko vlogo projekta na slovenski strani so kot 
regijsko središče JV Slovenije prevzeli na Mestni občini Novo mesto. 
 
Proga je danes v slabem stanju, brez modernih in elektrificiranih signalnih sistemov in izjemno 
počasna, saj je na območju Slovenije povprečna hitrost vlaka 40 km/h. Pri projektu računajo 
na evropske, državne in druge vire financiranja. Njegovi cilji pa so modernizacija omenjene 
železniške proge, višja potovalna hitrost, okrepitev nosilnosti proge, ureditev postajališč in 
odprava nivojskih prehodov. V nadaljevanju bi progo elektrificirali in nabavili deset sodobnih 
vlakovnih potniških garnitur, s čimer bi vzpostavili normalen potniški promet. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  
Občinski svet Občine Trebnje se seznani z Dogovorom o sodelovanju na področju 
revitalizacije čezmejne železniške infrastrukture Ljubljana – Grosuplje – Trebnje – Novo 
mesto – Metlika – Karlovec – Zagreb. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 13 

ZA so glasovali: 13 
PROTI so glasovali: nihče 

  

 Sklep je bil sprejet.  
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja  

 
Pod točko ni bilo razprave.  
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 

 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 30. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   
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- Zapisnik 9. seje SU JZ CIK Trebnje, z dne 12. 4 .2018, 
- Zapisnik 9. sej SU JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje, z dne 12. 4. 2018,  
- Zapisnik 9. sej SU JZ Zdravstveni dom Trebnje, z dne 12. 4. 2018,  
- Zapisnik 8. seje Komisije za podelitev priznanj, z dne 23. 4. 2018, 
- Zapisnik 25. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, z dne 29. 5.   
  2018, 
- Zapisnik 26. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, z dne 30. 5. 2018, 
- Zapisnik 28. seje Odbora za okolje, prostor in infrastrukturo, z dne 30. 5. 2018, 
- Zapisnik 14. seje Odbora za proračun in finance, z dne 31. 5. 2018, 
- Zapisnik 24. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, z dne 4. 4. 2018. 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 
G. Ostanek je povprašal glede vodovoda Veliki Videm.  
 
Župan je odgovoril, da je občina imela že sredstva v proračunu, vendar je lastnik zahteval za 
kmetijsko zemljišče 30-40 EUR/m2. Sedaj je v fazi postopek pridobivanja služnosti, da se bo 
to uredilo preko vodovoda Čatež.  
Na Komunalo Trebnje se pošlje vprašanje glede Velikega Vidma in Dolge Njive, da se opravijo 
na tem področju in problematičnih točkah meritve tlaka ter da pripravijo poročilo.  
 
Ga. Povhe je povprašala glede termina sej Občinskega sveta do meseca novembra in glede 
košnje brežin ob državnih cestah, s strani države.  
 
Na vzdrževalca javnih cest se pošlje urgenca, da čim prej pokosi brežine.  
Glede terminov sej je župan odgovoril, da bo slavnostna seja 21. 6. 2018, konec avgusta oz. 
začetka septembra bo redna seja, v mesecu oktobru, konec meseca pa, če bo še kaj potrebno.  
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 18:32 uri.  
 
 
 
Zapisala:                                                                                 
Andreja Perc, l. r.         Alojzij Kastelic, l. r. 
referent I                 ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  












